


موضوع تعبير عن السوشل ميديا بالانجليزي
المقدمة
Social media is considered one of the most prominent forms of development that occurred on the web, and on the web system in general, and it includes a number of platforms that are based on offering many services, and these platforms have gradually emerged to keep pace with the latest perceptions and services that are important to all people around the world. The means to shape the new virtual life, which has become an official aspect of life in society, as these platforms have been adopted by official media windows and international stations.
الترجمة: تُعتبر وسائل التواصل الاجتماعي واحدة من أبرز أشكال التطوّر التي طرأت على الويب، وعلى نظام الشّبكة العنكبوتيّة بشكل عام، وتشمل عدد من المنصّات التي تقوم على طرح العديد من الخدمات، وقد ظهرت تلك المنصّات بالتدريج لتُواكب أحدث التصوّرات والخدمات المُهمة لجميع النّاس حولَ العالم، لتقوم تلك الوسائل على تشكيل الحياة الافتراضيّة الجديدة التي باتت وجهًا رسميًا للحياة في المُجتمع، حيث تمّ اعتماد تلك المنصّات من قبل نوافذ الإعلام الرّسميّة والمحطّات العالميّة.
العرض
Social media or communication media can be defined as websites and applications based on allowing the user to communicate with others by being under the same network domain of the Internet, as these means opened their doors to everyone in order to create accounts through them, and also give users The ability to create and share written, visual, and audio content, with the ability to open the way for others to interact with the published things. Social media are tools that give users the ability to communicate and interact through the platforms offered.
الترجمة: يُمكن تعريف وسائل التواصل الاجتماعي أو وسائط التواصل على أنّها عبارة عن مواقع ويب وتطبيقات تقوم على إتاحة المجال أمام المُستخدم للتواصل مع الآخرين وذلك عبر التواجد تحت ذات النِطاق الشّبكي الخاص بالإنترنت، حيث فتحت تلك الوسائل أبوابها أمام الجميع من أجل إنشاء الحسابات عبرها، وتمنح المُستخدمين أيضًا القُدرة على إنشاء ومُشاركة المحتويات المكتوبة والمرئيّة والمسموعة، مع إمكانية فتح المجال أمام الآخرين من أجل التفاعل مع الأشياء المنشورة، فالسوشيال ميديا عبارة عن أدوات تمنح المُستخدمين القُدرة على التواصل والتفاعل من خلال المنصّات المطروحة.
The wide spread of social media was the result of a number of reasons and other criteria. Most of the social networking sites are completely free, and make their profits through ads. It is also based on collecting the largest amount of information about each user. These sites and platforms open the way for activists and users to communicate quickly and securely.
الترجمة: إنّ الانتشار الواسع للسوشل ميديا كان نتيجة عدد من الأسباب والمعايير الأخرى، فمعظم مواقع التواصل الاجتماعي مجانية بالكامل، وتُحقّق أرباحها من خلال الإعلانات، وقد أتاحت للمؤسسات والأفراد خدمة الوصول إلى الإعلان مقابل مبالغ ماليّة، وتعتمد في أساسها على برمجة ذكيّة تقوم على إرضاء المُستخدم وتأمين حاجته، كذلك تقوم على جمع أكبر قدر من المعلومات عن كلّ مستخدم، تفتح تلك المواقع والمنصّات المجال أمام الناشطين والمُستخدمين للتواصل بشكل سريع وآمن.
It is not possible to decide whether social networking sites are negative or positive, as the criterion for that is the way those sites and platforms are used, so they can be used for good, and they can be used in other ways, and the most prominent advantages are that they give individuals an opportunity for quick access and acquaintance with new people, It gives individuals the window to express opinion, and it is one of the windows that helped talents to appear in public and reach the public, and it provides people with quick access to events and news (such as the Twitter platform) and is considered one of the important means of entertainment for everyone, and a way to increase experience and improve the career field .
الترجمة: لا يُمكن الحسم في كون مواقع التواصل الاجتماعي سلبيّة أو إيجابية، حيث يكون المعيار في ذلك هو طريقة استخدام تلك المواقع والمنصّات، فيُمكن استخدامها في الخير، ويُمكن استخدامها في غير ذلك، وأبرز الإيجابيات تتلخّص في كونها تمنح الأفراد فرصة للوصول السّريع والتعرّف على أشخاص جُدد، وتمنح الأفراد النافذة من أجل التعبير عن الرأي، وهي إحدى النوافذ التي ساعدت أصحاب المُواهب من أجل الظّهور إلى العَلن والوصول إلى الجمهور، وتُقدّم للناس وصولًا سريعًا للأحداث والأخبار (مثل منصّة تويتر) وتُعتبر واحدة من وسائل الترفيه المُهمّة للجميع، وطريقًا لزيادة الخبرة وتحسين المجال الوظيفي.
The most prominent of the negatives is that the user is exposed to a lot of non-purposeful content, and it causes a great waste of time, and it is one of the means of disturbance, misleading and spreading rumors in society, and it contributes greatly to that, and is based on destroying real relationships in society, as well as social media platforms are not immune from Penetration, which opens the door to the theft of important information and data.
الترجمة: وأبرز السلبيات تتلخّص في تعرّض المُستخدم لكثير من المحتوى غير الهادف، وتُسبب في هدر كبير للوقت، وهي إحدى وسائل الإزعاج والتضليل وبث الشائعات في المُجتمع، وتُساهم في ذلك بشكل كبير، وتقوم على تدمير العلاقات الحقيقية في المُجتمع، كذلك تُعتبر منصّات التّواصل الاجتماعي غير محصّنة من الاختراق، ما يفتح المجال أمام سرقة المعلومات والبيانات المُهمّة.
الخاتمة
Modern social media platforms are considered one of the features of the recent development that took place in the world of the Internet, and they have provided the user with many important services that can be used for good, as well as they have facilitated many means of inconvenience that can be used for demolition.
الترجمة: تُعتبر منصّات التّواصل الاجتماعي الحديثة إحدى سِمات التطوّر الأخيرة التي تمّت في عالم الانترنت، وقد قدّمت للمُستخدم العديد من الخدمات المُهمّة التي يُمكن استغلالها في الخير، وكذلك أيضًا فقد سهّلت الكثير من وسائل الإزعاج التي يُمكن استغلالها في الهدم.



